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Askerbørskogen Vel

Leder:
Kari Wie Skar
Solbergsvingen 5
1385 Asker
Tlf: 416 29 642
kwieska@online.no

Kasserer:
Torgar Rist
Skjellestadåsen 5
1389 Heggedal
Tlf: 976 26 306
torgarrist@hotmail.com

Sekretær:
Jorid Ekeli
Strømnesveien 12
1385 Asker
Tlf: 926 59 425
jorid.ekeli@gmail.com

Styremedlem:
Øygunn Hellum
Solbergsvingen 35
1385 Asker
Tlf: 404 48 924
bhellum@hotmail.com

Torstein Nilsen
Heggedalsvn 205
1389 Heggedal
Tlf: 986 63 366
torstein_nilsen@hotmail.com

Knut Sveinung Holth Rekaa
Solbergfjellet 30
1385 Asker
Tlf: 952 02 995
knut.rekaa@gmail.com

Oluf S Nielsen
Skjellestadhagen 58
1389 Heggedal
Tlf: 906 66 817
danoni@danoni.eu

Victoria Hovland
Gamle Heggedalsvei 26
1389 Heggedal
Tlf: 920 20 870
Victoria.hovland@outlook.com
 

Vellet setter pris på bidrag og innspill fra 
medlemmene, og flere medlemmer betyr større 
tyngde i våre uttalelser og større mulighet til å 
støtte lokale initiativ og er det noe du er opptatt 
av, kan vi kanskje bidra.Som medlem har du 
også stemmerett på årsmøte. 

Her følger en oversikt over noen av 
aktivitetene vi er involvert i:

•       Reguleringsplaner for bygnings-
        utvikling av Dikemark sykehus. 

•       Oppgradering og reparasjon av «Jentebadet» 

•       Dugnad volleyballbanen ved Tårnbygget Dikemark  

•       Drifting og islegging av lekeplassen i 
        Gamle Heggedalsvei.

•       Skirenn ved gamle Heggedalsvei

•       Kanefart på Lille julaften ved lekeplassen 
        Gamle Heggedalsvei

•       17. mai arrangementet på Solberg skole.

•       Vellet er en høringsinstans for kommunen i 
        forbindelse med strategiplaner, utbygginger, 
        veier, verning av grøntområder etc. 

Styret kan kontaktes via tlf. mail, 
vellets Facebookside eller hjemmesiden: 
www.abskogen.no

Referat fra årsmøte i Askerbørskogen vel 10.04.24

Tilstede fra styret:
Leder Kari Wie Skar
Kasserer: Torgar Rist
Styremedlemmer – Øygunn Hellum, Victoria Hovland
Torstein Nilsen, Knut Reka og Oluf Nilsen kunne ikke møte.
Tilstede utenom styret 5 stykker
Møteleder Torgar Rist, referent Kari Wie Skar
Innkalling godkjent, 3 ukers frist før møtet.

Sak meldt inn av styret før møte var endring av vedtekter i Askerbørskogen vel.

Styrets årsberetning ble lest opp og godkjent.
Regnskap og budsjett er gjennomgått. 
Regnskapet er godkjent av revisor Margrethe Engzelius som fortsetter ett år til.
Budsjett for 2023 godkjennes av årsmøte og legges ut på hjemmesiden til 
Askerbørskogen vel.

Endringer av Vedtekter:

§3 Organisasjon, styre og komiteer
Styret skal bestå av minimum 7 og inntil 10 medlemmer. (leder, nestleder, kasserer, 
sekretær og inntil 6 styremedlemmer) og velges av generalforsamlingen. Medlemmene 
velges for 2 år av gangen. General forsamlingen kan i spesielle tilfeller f.eks for å 
skape kontinuitet velge styremedlemmer for ett år.

§ 6 Årsmøte og medlemsmøte
Årsmøte (generalforsamling) holdes hvert år innen utgangen av april og etter at 
medlemmene er gitt minst 3 ukers varsel.
Kontingenten blir den samme som før på 250 kr.
Medlemstallet har gått ned, så vi ønsker flere medlemmer fra hele velsonen som 
engasjerer seg i den fine bygda vår.

Valg:
Styret blir sittende og vi er så heldige å få tre nye styremedlemmer til
Tone Wien, Ina Christine Magerøy Mella og Jorid Ekeli.
Enighet om at styret (gamle og nye konstituerer seg selv på neste styremøte).

Evt:
Brøytetilskudd godkjente velveier – opphører.
Brøytetilskudd til private velveier vil bli utbetalt for vintersesongen 2023/24, 
men ikke etter dette. 
Da må beboere i de berørte områder finne en løsning selv, på dette.
Marit Fugleberg Flåto informerte litt om det nye områdeforum som opprettes i disse 
dager. De skal være en kontakt med lokalsamfunnet i den nye stor Asker kommune.

Tone Wien
Strømnesveien 9
1385 Asker
Tlf: 905 78 964
tonewien@gmail.com

Ina Magerøy Mella
Solberfjellet 4
1385 Asker
Tlf: 993 02 081
icmageroy@hotmail.com
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Styremøte 25.04.24
Valg av styrets representanter
Leder: Kari Wie Skar
Sekretær: Jord Fossli overtar for Torstein Nilsen
Kasserer: Torgar Rist
De øvrige er styremedlemmer

Litt om det nye områdeforum
Områdeforum i Heggedal og omegn
Etter at kommunen vokste, oppsto behovet for å styrke kontakten med 
lokalsamfunnene.
En pilot med lokalsamfunnsutvalg har vært utprøvd i Heggedal og to andre steder i 
kommunen. Etter litt varierende erfaring, er nå en adskillig enklere variant under 
utvikling. Det er dette som skal bli områdeforum på åtte forskjellige steder i Asker. 
De skal være et bindeledd mellom kommunen og de ulike lokalsamfunnene.

I februar blei det avholdt et informasjonsmøte på Innbyggertorget i Heggedal. 
Der blei det oppnevnt ei arbeidsgruppe som blant annet fungerer som en valgkomite. 
Valgkomiteen er sammensatt av folk fra store deler av området, med to fra Dikemark 
og meg fra Skjellestad. Området strekker seg fra Dikemark til Rustadgrenda, og fra 
Hallenskog og Rødsåsen til Løvhaugen, med Heggedal i sentrum.
Vi har vært opptatt av at alle vellene skal være med, samt andre fungerende lag og 
foreninger. Heggedal har sin nærmiljøsentral, og det er naturlig at den er representert, 
og at de to organene samarbeider. Områdeforum skal ikke erstatte eksisterende lag 
og foreninger, men heller forsterke det som allerede finnes. 

Valgkomiteen er i god gang med å finne kandidater til styret i vårt områdeforum. 
Både Kari Wie Skar og Tone Wien har meldt sin interesse. Når vi har nok kandidater, 
blir det et åpent stiftelsesmøte på Heggedal Innbyggertorg. Der velges styret og 
varamedlemmer. Disse skal registres i Brønnøysundregisteret, og skal inngå i en 
samarbeidsavtale med kommunen. Innbyggertorget blir områdeforumets «hjem», 
leder bistår ved behov, og er et bindeledd til kommunen.
Områdeforumet blir kommunens hovedsamarbeidspartner i området, men har en 
uavhengig stilling. Det følger midler med : kr 50 000 pr år som skal brukes til det beste 
for lokalsamfunnet.

Det viktigste: At områdeforumet skal bidra til et godt lokalsamfunn, binde lokale krefter 
sammen, uttale seg til kommunen og ta initiativ overfor kommunen.
For mer informasjon: Gå til Asker kommunes hjemmeside, skriv områdeforum i 
søkefeltet og bli oppdatert. Eller les de to siste utgavene av Heggedalsposten.
Men aller best: Kom på årsmøtet, bli med og bidra til det gode lokalsamfunn!

For arbeidsgruppa: Marit Fugleberg Flåto

Frem fra glemselen
Da Trond og Ellen Buttingsrud hadde opprydding på låven 
sin ifjor, åpenbarte det seg en “skatt”, -  en kjempestor 
gammel kaffekjele, som viste seg å tilhøre Sørhellalaget.

Denne ble brukt på arrangementer som skirenn og andre 
sammenkomster.De ønsket derfor å gravere inn på kjelen 
årstallet Sørhellalaget ble startet, og det ønsket ble god-
kjent og utført. 

Kjelen står nå på Bekkestua.

Sørhellalaget 
Våren 1947 tok Leif Nyborg initiativ for å arrangere skirenn for barn og unge med 1 km 
langrenn og hopprenn. Første premie gikk den gangen til kombinertløper Birger Nyborg.

Behovet for en riktig hoppbakke meldte seg, og valget falt på Sørhella i Nyborgåsen.
Grunneier disponent Egil Christensen ga tillatelse til bygging, med betingelse om at 
den ikke skulle skjemme arealet.

Høsten 1947 tok dugnaden til med å bygge hoppbakken, 4 søndager fram til snøen 
kom i november. Det ble boret hull i fjellet og jernkiler ble satt ned, en fjellknaus ble 
sprengt vekk. Stokker ble lagt på tvers, festet i kilene og stein og jord ble fylt på for å 
få riktig profil på bakken. Arbeidet fortsatte sommeren 1948 og dugnadsgjengen besto 
av Kåre og Leif Nyborg, Otto Schaulund, John Førland, Harry Kise, Asmund Skjelle-
stad, Halvdan Gjellum, Kjell Wang, Gustav Høland og Leif Buttingrud. De fikk god hjelp 
av de fleste guttene på Skjellestad og omegn.

Sørhellalaget ble dannet i 1948 og målet var å arrangere årlige konkurranser i skiidrett.

Første renn ble avholdt skjærtorsdag 25.3 1948
Klassene var som følger:

1 Langrenn/hopp Gutter 13 til 17 år (kombinert)
2 Langrenn/hopp Gutter 10 til 13 år (kombinert)
3 Hopp  Gutter  8 til  9 år
4 Langrenn Gutter og jenter under 8 år
5 Utfor  Jenter 14 til 17 år
6 Utfor  Jenter 13 år
7 Gubberenn

Christensen delte ut vandrepokal.

Formålet med Sørhellalaget var å aktivisere ungdom til friluftsliv, arrangere turer og 
stevner for unge og eldre til hygge å glede for alle. Det ble sterkt presisert at denne 
foreningen ikke skulle ha karakter av idrettslag.
Leif Nyborg fikk i oppdrag å tegne medlemmer innen for grensen: Skjellestad og omegn 
til Schaulund, Øvre Sætre på den ene siden og Hauger/Sebjørnsrud på den andre siden.

Stoppeklokke og løpernummer ble innkjøpt  25.4 1953 etter styrevedtak.
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Dugnad
Mandag 13 mai blir det dugnad 
på jentebadet/volleyballbanen kl 17.00.

Vi møtes på jentebadet 
og ser hvor langt vi kommer, 
alt kommer an på oppmøte.

Flytebrygga ved pumpehuset
Det ligger en flytebrygge ved 
pumpehuset, Dikemarkveien 33
Denne brygga har vellet vært i dialog 
med Oslo Kommune om i lengre tid, 
ang å kunne overta ansvar og bruk.
Det har dratt ut med å få svar, da 
eierforholdet har vært uklart 
(Oslo eller Staten), men nå har Oslo 
sagt at selv om eierforholdet fortsatt 
er litt uklart, så ligger den ved Oslos 
grunn, og ingen ser ut til å mene noe 
annet, så de tilbyr oss brygga på enkle 
betingelser.
Om vi overtar ansvaret så betyr det at 
brygga må forsvarlig istandsettes og 
være tilgjengelig for alle. 
Vi skal ha en befaring sammen med 
representant for Oslo/EBY og vet mer 
etter det.
Oslo kan heller ikke si noe om hvordan 
det blir når Dikemark får nye eiere. Den 
tid, den sorg. Fortsettelse følger i neste 
nummer av velbladet - og på 
Facebooksiden vår når noe skjer.                                          

Styret

Dikemark Vel
Som flere av dere trolig har fått med dere, så har en liten gruppe beboere og 
leietagere på Dikemark ønsket å starte sitt eget vel innenfor våre grenser.
De mener Askerbørskogen trolig har for lite fokus på utviklingen av Dikemark.
De mener Dikemark kommer til å bli stort over tid ,og derfor trenger et eget vel, 
og at Askerbørskogen strekker seg helt ned mot Heggedal, og derfor har senter 
og fokusområde andre steder enn selve Dikemark.
Det er under oppstart i disse dager.
Det får ingen betydning i første omgang for oss. Askerbørskogen Vel beholder sine 
grenser som går fra brua på Dikemark til Skjellestadtoppen.
Om vi noensinne blir enige om å trekke oss helt ut av Dikemark, så ligger det år fram 
i tid, og det blir etter grundig diskusjon og årsmøtevedtak om å endre grensene våre, 
men vi er så absolutt ikke kommet dit ennå. Vi avventer utviklingen i årene fremover 
og fortsetter vårt engasjement som normalt.

Styret i Askerbørskogen Vel
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SOLBERG SKOLE
17. MAI

Hjertelig velkommen!

17. MAI PROGRAM FOR SOLBERG SKOLE

12.00: Avmarsj for barnetoget fra Dikemark til Solberg 
skole. Asker Musikkorps holder takten med kjente og kjære 
nasjonalsanger.

Rekkefølge i toget: 7. trinn / 1. trinn / Korpset / 2. trinn og 
oppover. Barn fra Stinaløkka barnehage, familier og alle 
andre som måtte ønske det, følger bakerst i toget. 

12.30:  Asker Musikkorps spiller til allsang; «Ja, vi elsker dette 
landet» og «Det er Norge i rødt, hvitt og blått». Utdeling av 
boller og brus til barna.

13:00: Leker og konkurranser for barn og voksne. Det vil bli 
anledning til å kjøpe mat og drikke i FAU sin café. Det blir 
salg av lodd gjennom hele arrangementet, med trekning på 
slutten av dagen. Vi oppfordrer til bruk av VIPPS.   
Arrangementet fortsetter så lenge det er stemning og vær 
for dette. 

   
PROGRAM 17. MAI 2024 SOLBERG SKOLE

kl. 07.20  Bussavgang fra Skjellestad og over Dikemark for 
  alle som skal delta i barnetoget rundt Skaugum. 
  Solberg skole fortsetter med toget til sentrumstorget 
  og går deretter ut av toget og mot bussene 
  som venter på NextPharma.

kl. 09.45  Bussene reiser tilbake til Dikemark og Skjellestad

kl. 12.00  Avmarsj for barnetoget fra Dikemark til Solberg skole.  
  Asker Musikkorps spiller. 
  Møt opp ved klokketårnet i god tid, 
  for toget går presis. 
  Rekkefølge i toget: 
  7. trinn / 1. trinn / korpset / 2. trinn og oppover. 
  Barn fra Stinaløkka barnehage, 
  familie og alle andre som måtte ønske det,    
  følger bakerst i toget.
  (Vi begynner så snart Veteranbilkortesjen har passert)

kl. 12.30  17. maitale ved 7. klasse. 
  Asker Musikkorps spiller til allsang; 
  «Ja, vi elsker dette landet» og 
  «Det er Norge i rødt, hvitt og blått». 
  En stor takk til Asker Musikkorps! 
  Utdeling av boller og brus til barna.

         Etter tale og sang blir det leker og konkurranser.
         Det vil bli anledning til å kjøpe mat og drikke i FAU sin bod. 
         Det blir salg av lodd gjennom hele arrangementet, med trekning 
         på slutten av dagen. Vi oppfordrer til bruk av VIPPS.

  HJERTELIG VELKOMMEN 
  TIL SOLBERG SKOLE!!  
  Hilsen 17. mai-komiteen Solberg skole

Arrangementet fortsetter så lenge 
det er stemning og vær for dette. 

INNHOLD I DETTE NUMMER:
Referat årsmøte og styremøte
Områdeforum • Sørhellalaget
Flytebrygge • Dikemark vel • Dugnad
17. mai program Solberg skole


